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Federaal agentschap voor geneesmiddelen en gezondheidsproducten 

Agence fédérale des médicaments et des produits de santé 

Galileelaan – Avenue Galilée 5/03 

1210 BRUXELLES - BRUSSEL   
Management Support 
 

DOORZICHTIGHEIDSCOMITE 116 – NOTULEN  

08.09.2023 – GAL MAHI TAHI (01.E.1) 

 

1. GOEDKEURING VAN DE AGENDA   

De heer Ballegeer (kabinet), de heer Devoldere (inspecteur van Financiën), mevrouw Driessen 

(NVGV), de heer Denys (beMedTech), de heer De Haes (pharma.be) en de heer Brabants (HST) zijn 

verontschuldigd.   

De voorzitster verwelkomt de heer Van Genechten van het NVGV, plaatsvervanger van mevrouw 

Driessen. Aangezien het benoemingsbesluit nog niet in het Belgisch staatsblad is gepubliceerd, mag 

hij alleen als observator deelnemen. 

De agenda wordt goedgekeurd.   

 

2. GOEDKEURING NOTULEN VAN DE VERGADERING VAN 26.05.2023  

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

3. VERTALING NODIGE INKOMSTEN IN TARIEVEN FINANCIERINGSWET: 

DEFINITIEF 

De financieringswet zal in januari 2024 in voege gaan.  Daarin staan alle tarieven die stakeholders 

voor de diensten betalen die het FAGG levert (de outputs van de Budget Master File). 

De heer Claes geeft toelichting bij zijn PowerPoint-presentatie.   

Slide 3: Op de vraag van de heer Daneels of het in de laatste kolom om geïndexeerde bedragen 

gaat, geeft de heer Claes een bevestigend antwoord. Het indexcijfer van eind september 2023 is van 

toepassing.  Het uiteindelijk in 2024 gehanteerde bedrag kan dus nog lichtjes afwijken.  Het 

percentage van de index is namelijk dat zoals het tijdens de begrotingsopmaak is gebruikt.  De 

uitgaven en inkomsten worden op basis van hetzelfde indexpercentage berekend.  Wat er in januari 

2024 zal worden toegepast, zal lichtjes afwijken van de factor die op de vorige slide stond. 

Slide 9 (timing): Het conclaaf vindt vermoedelijk eind september 2023 plaats.  Daarna dient er een 

vergadering van de werkgroep via een Doodle te worden vastgelegd.  Volgens de heer Giloteau vindt 

het conclaaf waarschijnlijk op zondag 8 oktober 2023 plaats.  De werkgroep kan dan best in de week 

van 10 oktober 2023 samenkomen.   

De heer Claes laat aan de heer Straetmans weten dat zijn opmerking tijdens de bilaterale over TMF 

in de berekeningen is meegenomen (namelijk 172.000 EUR werd 10.000 EUR).  
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De heer Claes brengt in herinnering dat de trimestriële verpakkingstaks uiteindelijk niet door de 

verdelers, maar door de veterinaire depothouders wordt betaald. 

De voorzitster besluit met mee te delen dat het Comité voor een faire financiering gaat waarbij 

iedereen die van diensten geniet ook zijn fair deel daarvoor betaalt.  De voorbije jaren werd 

vastgesteld dat dat niet altijd het geval was.  Dat werd nu rechtgezet. 

 

4. FEEDBACK AUDITACTIVITEITEN FAGG 

Mevrouw Beeckmans licht het punt aan de hand van een PowerPoint-presentatie toe. 

Slide 4: Wat de CE-markering betreft, vraagt de heer Gryseels vraagt zich af welke soorten controles 

ze doen. Mevrouw Beeckmans antwoordt dat ze via steekproeven verifiëren of de wetgeving goed 

wordt toegepast. 

De voorzitster vindt het een goed idee om het punt ‘feedback auditactiviteiten FAGG’ ieder jaar op 

de dagorde van het doorzichtigheidscomité te plaatsen.   

Mevrouw Beeckmans licht in haar presentatie toe dat het auditcomité immers niet meer bestaat. Eén 

van de redenen is dat er zich niemand voor het voorzitterschap kandidaat had gesteld.  De voorzitter 

van het auditcomité diende destijds feedback aan het Doorzichtigheidscomité te geven omtrent de 

auditactiviteiten van het FAGG.  Het auditcomité van het FAGG was evenmin in overeenstemming 

met het koninklijk besluit met betrekking tot de oprichting van het Auditcomité van de federale 

overheid en de rol van de Federale Interne Audit (= FIA).  

Op de vraag van de heer Daneels om één keer per jaar een synthese van het CAPA-rapport te geven, 

laat mevrouw Beeckmans weten dat ze geen toegang tot het rapport van het FIA heeft.  Ze maakt 

wel een jaarlijks plan over de audit- en kwaliteitsactiviteiten en kan een synthese aan de leden van 

het Doorzichtigheidscomité geven. 

De voorzitster besluit dat de afdeling Kwaliteit efficiënt werk levert en vraagt aan mevrouw 

Beeckmans om jaarlijks feedback van hun activiteiten aan de leden van het Doorzichtigheidscomité 

te geven. 

 

5. VARIA  

 

5.1 VERKIEZING (ONDER)VOORZITTER DOORZICHTIGHEIDSCOMITÉ 

De voorzitster herhaalt dat kandidaturen voor het (onder)voorzitterschap tot 15 september 2023 bij 

het secretariaat (management@fagg-afmps.be) kunnen worden ingediend.  Zijzelf heeft zich 

opnieuw als voorzitster kandidaat gesteld. 

De heer Straetmans is echter gedurende twee opeenvolgende mandaten ondervoorzitter geweest.  

Conform het huishoudelijk reglement mag hij zijn kandidatuur daarom geen derde keer stellen. 

Ieder lid mag zijn of haar kandidatuur voor iedere functie tot 15 september 2023 bij het secretariaat 

indienen.  Volgens het huishoudelijk reglement moeten de voorzitter en de ondervoorzitter van een 

verschillende taalrol zijn.  De heer Straetmans was tijdens de voorgaande verkiezing secretaris-

generaal van het Franstalige gedeelte voor APB.  Vandaag bestaat het Comité echter uit weinig 

Franstalige leden.  De heer Gryseels van Bachi is één van de weinige Franstalige leden.   

De officiële verkiezing vindt tijdens de volgende vergadering van het Doorzichtigheidscomité (via 

stemformulieren en stemmen met 2/3 meerderheid) plaats. 

mailto:management@fagg-afmps.be
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De voorzitster dankt de heer Straetmans voor zijn commitment, engagement en aanwezigheid als 

ondervoorzitter tijdens de voorbijgaande jaren.  Het (onder)voorzitterschap vraagt enige 

werkzaamheid.  Zo wordt ieder comité door een voorbereidende vergadering voorafgegaan.   

De heer Straetmans dankt mevrouw Adriaensen voor het overleg de laatste jaren.  De functie vraagt 

inderdaad veel voorbereiding.  Hij heeft ook geconstateerd dat het Comité weinig vrouwen telt en 

dat er een onevenwicht tussen Nederlandstalige en Franstalige leden bestaat. 

Mevrouw Vergucht laat weten welke Franstalige leden er na publicatie van het nieuwe 

benoemingsbesluit deel van het Comité zullen uitmaken.  Er blijkt inderdaad een onevenwicht tussen 

Franstalige en Nederlandstalige leden te zijn. 

De heer Malonne merkt op dat het heel belangrijk is dat iedere organisatie een vrouw en een man 

en een Nederlandstalige en Franstalige persoon voor de verschillende comités voorstelt.  Daarop 

antwoordt de heer Gryseels dat het voor kleine organisaties moeilijk is om daarmee rekening te 

houden. 

De voorzitster doet aan iedereen een oproep om niet in een dergelijke situatie te komen.  Ze begrijpt 

heel goed dat het niet gemakkelijk is om als kleine organisatie daarmee rekening te houden.  Op 

korte termijn dient er een oplossing te worden gevonden. 

De heer Gryseels laat weten dat hij voor de functie van ondervoorzitter zal solliciteren.  Hij doet dat 

niet alleen omdat hij Franstalig is. Voor BACHI is het immers ook een vorm van erkenning. 

 

De voorzitster sluit de vergadering af (10.54 uur), dankt alle leden voor hun aanwezigheid en wenst 

iedereen een warm en zonnig weekend.   


